
 
Datum: 8. 6. 2022 

 
 
 

ZAPISNIK 08. REDNE SEJE KOMISIJE ZA ALPINIZEM PZS v letu 2022 

Zapisnik 08. redne seje Komisije za alpinizem PZS, ki je bila v sredo, 8. 6. 2022 na sedežu Planinske zveze Slovenije. Sejo je vodil načelnik komisije Oto Žan. 

Zapisnik je napisal Matjaž Šerkezi. Na seji so bili prisotni vsi člani IO KA – ZOOM in fizično. 

 

Začetek seje ob: Konec seje ob: 

17:00 21:00 

 

 

Dnevni red: 

1. Pretekle dejavnosti in sklepi 
2. Tekoče dejavnosti in sklepi 
 

Prisotni: 

• člani: Oto Žan, Blaž Navršnik, Jasna Pečjak (ZOOM), Alen 
Marinović, Matic Košir, Miha Zupin, Peter Bajec, Nejc pozvek in 
Miha Habjan. 

• ostali: Matjaž Šerkezi, strokovni sodelavec 

Opravičeno odsotni: 

•  

 

    

LEGENDA: Novosti so označene s poševno pisavo in zamude v stolpcih z odebeljeno. Izvedene ali neaktualne zadeve so prečrtane in se izbrišejo iz zapisnika 

naslednjega sestanka.  

 

 

 

 



 
 

 

Ad. 1) Pretekle dejavnosti in sklepi 

št. zadeve, naslov in opis odgovoren status/rok opombe 

01/05 Usposabljanje za alpiniste, 1. stopnja 
Pošljemo programe usposabljanja. Individualni sestanek v sestavi Nejc, Alen in Matjaž. Predlog 28. 1. 2021. 
 
01/06 Izbor vrhunski alpinisti  
Na izboru intenzivno dela Nejc Pozvek. Razglasitev bo v sklopu sejma Šport in prosti čas, ki bo predvidoma v 
mesecu marcu 2021. 
 
Vzponi so zbrani. Veliko alpinistov se ni javilo, predvsem mladih na dopis Nejca.  
 
Razmislek glede priznanja za življenjsko delo. 

   
 
 
 
Razglasitev 
bo 
24.3.2022 

05/1 Pregled zapisnikov 2. do 4. seje 
 
Sklep 5.1.1: Zapisniki 2. do 4. seje so soglasno potrjeni.  
 
OPOMBA: seje so zaradi koronavirus situacije potekale preko ZOOM in je šlo za reševanje sprotnih nujni težav 
in akcij. 

 POTRJENO  

05/02 Usposabljanja 
Premostitveni modul za alpinista vaditelja bo potekal preko Zoom. Obvezne vsebine po Zakonu o športu na 1. 
stopnji. Treba določiti kotizacijo. 
 
Začetni alpinistični tečaj na Kamniškem sedlu je odlično uspel. Predlog za tečaje kot vikend paket. Predlog za 
organizacijo Začetnega tečaja v zimskih razmerah. 
 
Predlog za vodjo izpitov za AI je Miha Zupin. O tem razmisli. 

 
A. Marinović 

 
A. Marinović 

 
POTRJENO 
 
 
POTRJENO 

 
 
 
 
 
 
 
Miha Zupin 
se je 
odločil, da 
ne more 
voditi 



 
 

izpitov za 
AI. 

06/03 Plačila vodij, inštruktorjev in ostalih dejavnosti 
Sklep 6.3.1 KA potrjuje cenik z naslednjimi postavkami: 

• izpitna tura je 100 € 

• izpiti - 10 €/h alpinist, 12 €/h AI, kilometrina 

• tečaji - AI 150 €/dan, pripravljalni dan 50 €. 

• Tabori - plezalni dan 120 €/dan, neplezalni dan 50 €/dan + kilometrina 

 POTRJENO  

05/04 SMAR 
Konec leta 2021 bodo SMAR zapustili Matija Volontar, Matevž Štular in Bor Levičnik 
 
Predlog za člana je Gregor Šegel. Preveri se pri Lindiču in Krajncu kako je bil aktiven na taborih. 
Predlog za selektorja je Luka Krajnc kar preveri Blaž Navršnik. 

   

05/05 Program Mladi alpinisti 
Treba preveriti pri Luki Stražarju kakšni so načrti za naprej. Program se pelje vsaj še eno leto. 

   

05/06 Razno 
a. Ideja o ENSI. Predlog je treba spraviti na papir. Postaviti celotno zasnovo in zagotoviti vire 

financiranja. 
b. Informacija o taborih, ki potekajo preko alpinističnih odsekov – odziv je odličen, poročila 

prihajajo in so vzorno narejena. Predlog, da če bodo v letu 2022 sredstva na razpolago, se 
akcija ohrani. 

c. Sklep 5.6.1: Družini pokojnega Dejana Korena se nakaže donacija v znesku 200 €. Donacijo se 
nakaže na poslovni račun PD Vipava. 

  
 
 
REALIZIRANO 
 
 
REALIZIRANO 

 

 

št. zadeve, naslov in opis odgovoren status/rok opombe 

06 in 07/1 Pregled zapisnika 5. seje 
 
Sklep 7.1.1: Zapisnik 5. seje je soglasno potrjen.  

 POTRJENO  

06 in 07/02 Usposabljanja 
Poročal Alen Marinović 
Datum za izpite alpinist je določen, razpis bo objavljen v naslednjih dneh. 
 

  
 
 
 

 



 
 

Za nove inštruktorje nimam še ne datumov in ne inštruktorjev. Je pa to nujno treba letos izpeljati. Težava se 
je pojavila z omikronom, ker je neodvisno od PCT pogoja prihajalo do mini izbruhov okužb in se mi ni zdelo 
primerno siliti seminarjev in izpitov. Prva tekma NLP lige je postregla z okužbami večine prisotnih in ne vem, 
kako so izpeljali drugo tekmo.  
 
Na tem področju bi si želel nekaj krčenja programa, saj smo po zdaj zastavljenem programu temu 
izobraževanju namenili kar 8 vikendov. Brez popravnih izpitov. Torej en vikend seminar za posamezni sklop in 
en vikend izpit iz posameznega sklopa. Tako je izobraževanje postalo zelo kompleksno in dolgo. Mogoče nas 
je tu malo poneslo in smo se preveč zgledovali po sistemu novih GV-jev. Včasih pa je seminar in izpit za vse 
trajal en vikend in ti inštruktorji so se vseeno obnesli. 
 
Alpiročnik se postopoma ureja. Ne gre pa tako hitro, kot bi si želel. Tudi od dveh članov KA še čakam nova 
poglavja. 
 
Pred novimi izpiti pa se moramo odločiti še v zvezi z izpitnimi turami. Sam sem za to, da se ukinejo in se rajši 
namesto tega organizira pripravljalni seminar za kandidate. Generalno je podpora za ukinitev izpitne ture, 
predlog za obvezno udeležbo na enem od tečajev od KA, pripravljalni seminar pred izpiti že v letu 2022. Po 
natančni analizi je razvidno, da izpitna tura v vseh letih praktično ni naredila bistvene selekcije za pridobitev 
naziva alpinist. Bilo je pa nekaj nesreč, zadnja huda v letu 2021. 
 
Sklep 7.2.1.: Izpitna tura ni več del izpitov za alpinista. Namesto nje se uvede predhodni uskladitveni seminar. 
Izpitno turo pa se prenese na izpite za AI. 
 
Alpinist vaditelj (strokovni sodelavec 1. stopnje) – o izvedbi programa tečejo določeni pogovori. 
Usposabljanje mora biti izvedeno po programu, ki je potrjen pri MIZŠ. S tem razlogom se prestavi na jesenski 
čas, saj moramo do takrat realizirati programe alpinist in AI. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
POTRJENO 

07/03 Razglasitev vrhunskih dosežkov v alpinizmu, športne m plezanju in gorskih športnih 
 
Razglasitev vrhunskih dosežkov v alpinizmu, športne m plezanju in gorskih športnih bo 24. 3. 2022 na 
Gospodarskem razstavišču v Ljubljani. Gradivo je potrebno pripraviti do 13. 3. 

 
 
Pozvek N. 
(gradivo) 
 

 
 
POTRJENO 

 

07/04 Oto Žan se je sestal s predsedstvom PZS in jim predstavil problematiko alpinizma z željo po več 
strokovne podpore, seznanil jih je s projektom virtualni ferajn in Slovenske stene …  

   



 
 

07/05 Delovni načrt KA PZS za leto 2022 
Vlogi na razpis Letni program športa in Fundacije za šport sta bili oddani. Višina sofinanciranja alpinizma 
(mladinska in članska reprezentanca) se pričakuje nekje v enakih postavkah kot v letu 2021. Člani KA so s tem 
razlogom pripravili predloge za namensko porabo sredstev: 

• Akcije KA.  

• Podpora ženski reprezentanci. Pripravijo načrt, ki se vrednoti. Zadolžena Jasna Pečjak. 

• Ponovna organizacija začetnega zimskega tabora. 

• Luka Stražar organizira izmenjavo s Čehi in Škoti. 

• Akcije alpinističnih odsekov se podpre v enakem oz. povečanem obsegu kot v letu 2021 – odvisno od 
višine odobrenih sredstev. 

• Tabor za opremljanje smeri – zadolžiti Luka Krajnca. 

• Kadrovska odprava 2023. 

• Zbor alpinistov – dogovorite se je potrebno na zboru načelnikov, kdo je pripravljen organizirati zbor. 

• Predlog za Viber skupino za načelnike. 

• Klini – se kupi za vsak odsek 30 klinov in pošlje na odseke. Počakati je treba višino odobrenih 
sredstev. 

• Poziv zaposlenim, da morajo oddati načrt in poročilo. Izpeljejo eno akcijo na leto. 

• Mladi alpinisti – Luka Stražar pripravi razpis. 

 
 
 
 

M. Šerkezi 
J. Pečjak 

A. Marinović 
L. Stražar 

 
 

L. Krajnc 
B. Navršnik 

 
O. Žan 

M. Habjan 
 

M. Šerkezi 
L. Stražar 

  

07/06 Informacija Ženski tabor Vršič 

Poroča Jasna Pečjak, ki se je udeležila tabora na Vršiču. Dogovorile so se, da pripravijo plan akcij za leto 2022, 

ki je v nadaljevanju. 

 

1. predlog: 

- Paklenica/Istra (pomlad), 3-4 dni. 

- Dolomiti/Chamonix (poletje) 5 dni. 

- Tatre (zima) pribl. 10 dni -ožji izbor. 

 

2. predlog 

- Paklenica/Istra/Dolomiti (pomlad/poletje) 3-5 dni. 

- Lofoti (poletje/jesen) pribl. 10 dni. 

- Chamonix (zima) 5 dni -ožji izbor. 

   



 
 

 
Člani KA podpirajo 1. predlog, ki je bolj dostopen večim dekletom. 

07/07 Podpora akcijam kategoriziranim posameznikom 

Sklep 7.7.1: Akcije kategoriziranih bodo podprte v sklopu programa kakovostni in vrhunski šport v enakem oz. 

večjem obsegu kot v letu 2022. Višina podpore bo znana po odobritvi javnih sredstev, namenjenih za šport na 

osnovi katerih bo KA objavila razpis. 

   

07/08 Podpora akcijam KA PZS za leto 2022 

Do datuma je prispelo 6 vlog, ki jih je KA obravnavala in pripravila predlog sofinanciranja. 

 

 
 

Sklep 7.8.1: Predlog višine sofinanciranja akcij za leto 2022 je potrjen. Člane akcij se obvesti o višini 

sofinanciranja. 

  
 
 
POTRJENO 

 

    

Tabor s hrvaškimi plezalci 

Se jih pozdravi. Tabora se pa ne udeležimo, ker je prekratka časovnica. Jeseni tabor z njimi. 

   

Usposabljanja 

Zbor za inštruktorje – Peter Jeromel 

Kaj narediti s tistimi kandidati, ki niso opravili izpitne ture. Dve letni rok, dopis, seznam desetih vzponov. 

Inštruktorji seminar – ni vodje predlog Martin Žumer 

   



 
 

Tabori 

 

 
Naslednja seja KA PZS bo 04/2022. 
 
Spodaj navedeni s podpisom potrjujem vsebino zapisnika. Sklepi zapisnika začnejo veljati takoj, ko zapisnik potrdijo vsi na seji prisotni člani IO KA PZS. 

Zapisnik: Matjaž Šerkezi, strokovni sodelavec  

 Oto Žan, načelnik IO KA PZS 

Priloge: 

-  


